

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE(93)31

19 April 1993

LETTER OF CONDOLENCES FROM THE SECRETARY GENERAL OF NATO
TO MRS. TURGUT OZAL

On behalf of the North Atlantic Council and himself, the Secretary General of NATO, Mr. Manfred Wörner, extended sincere condolences and deepest sympathy to Mrs. Turgut Özal on the death of President Turgut Özal. In his letter to Mrs. Özal, he said:

"During these crucial times President Özal proved to be a great leader and will be sadly missed, not only by Turkey, but by Europe and the world as a whole."

Mr. Wörner emphasized the great political skill which had won for President Özal and for Turkey the great respect that they command in the Alliance. The Secretary General of NATO expressed, in particular, his admiration for President Özal's firm commitment and unwavering loyalty to the North Atlantic Alliance.

COMMUNIQUE DE PRESSE (93)21

19 avril 1993

MESSAGE DE CONDOLENCES DU SECRETAIRE GENERAL DE L'OTAN A MADAME TURGUT OZAL

Le Secrétaire Général de l'OTAN, M. Manfred Wörner, a adressé à Madame Turgut Özal, en son nom personnel et au nom du Conseil de l'Atlantique Nord, un message dans lequel il exprime ses plus sincères condoléances et sa profonde sympathie à l'occasion du décès du Président Turgut Özal, écrivant notamment :

"Au cours de cette période décisive, le Président Özal a démontré ses qualités de grand dirigeant, et son absence sera cruellement ressentie, non seulement par la Turquie, mais aussi par l'Europe et le monde dans son ensemble".

M. Wörner a souligné l'exceptionnel talent politique qui a valu au Président Özal et à la Turquie le grand respect dont ils jouissent au sein de l'Alliance. Le Secrétaire Général de l'OTAN a exprimé, en particulier, son admiration pour l'engagement résolu du Président Özal et sa loyauté inébranlable à l'égard de l'Alliance atlantique.

COMPTOIR DES CONFERENCES
CENTRAL REGISTRY

INTER/BRUXL.

APR 93 32504

1-PREN 1-PRFR

920606